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Tekniska nämnden
Mötesdatum Mötets diarienummer

2018-11-14 TN 2018/310

Plats och tid Sessionssalen kl. 15.00–16.00

Beslutande Johnny Nilsson (S), Ordförande
Göran Gärtner (M)
Christian Ottergren (SÖS)
Bengt Andersson (SD)
Leif Sjögren (C), Vice ordförande
Klas Regland (L)
Kerstin Johansson (S)
Alf Hansson (S)
Roger Persson (M)

Tjänstgörande ersättare Kai Regnell (MP)
Henrik Silfverstolpe (L)

Ersättare Ken Karlsson (SD)
Lars-Ingvar Andersson (C)
Hans Björklund (S)
Fredrik Schlyter (M)

Övriga Andreas Härwell
Daniel Wargren
Emy Olofsson
Johan Hansson
Jonas Lundström
Kristoffer Tonning
Mark Huisman
Martin Nilsson
Micael Bergquist

Justeringens plats och tid Tekniska förvaltningen Algatan 13, måndagen den 19 november.

Paragrafer 132-151

Sekreterare
Andreas Härwell

Ordförande
Johnny Nilsson (S)

Justerare Klas Regland (L) Kerstin Johansson (S)
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ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag.

Beslutande organ Tekniska nämnden

Datum då anslaget sätts upp 2018-11-21

Datum då anslaget tas ned 2018-12-13

Förvaringsplats

Underskrift
Andreas Härwell
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§ 138 Medborgarförslag - Flytt av fågeltorn 
Albäck
Dnr TN 2018/193

Ärendebeskrivning
Bakgrund

Medborgarförslag rörande flytt av fågeltornet i Albäck har inkommit till 
kommunen.

Förslagsställaren föreslår en ny placering för fågeltornet. Förslagsställaren menar 
också att tornet är något otillgängligt och i sämre skick.

Kommunfullmäktige har överlämnat ärendet till tekniska nämnden för besvarande.

Yttrande

Tekniska förvaltningen är enig med förslagsställaren om att Albäck är en intressant 
plats där fågelskådning är en intressant aktivitet bland andra. Fågeltornets 
nuvarande placering erbjuder idag som tidigare en utmärkt utblick över 
våtmarkerna i öster där merparten av fåglarna vistas. Att det finns djur (kor, hästar 
och får) i hagen där fågeltornet står skall inte vara något hinder för tillträde till 
fågeltornet, det skall vara tillgängligt och det är fullt möjligt att röra sig i hagarna. 
Att flytta alternativt bygga ett fågeltorn är också ett ganska kostsamt projekt. Den 
nya placeringen som föreslås i medborgarförslaget är intressant, och torde kunna 
aktualiseras när sluttäckningen av den före detta soptippen är avslutad någon gång 
kring 2025-2028.

Fågeltornet är inte i nyskick, men kontrolleras årligen av personal från tekniska 
förvaltningen. Vid senaste kontrollen fanns inga fel som medför risker för 
besökarna. Det finns ett behov av röjning och klippning av sly på förbindelsestigen 
fram till tornet, detta kommer att genomföras under kommande beskärningssäsong 
(vinter).

Tekniska förvaltningen föreslår att någon flyttning av fågeltornet inte sker i nuläget 
men att statusen fortlöpande kontrolleras och att slyröjning sker på 
förbindelsestigen fram till tornet.

Beslut
Tekniska nämnden beslutar

att inte bifalla medborgarförslaget vad gäller flytt av fågeltornet

att i övrigt ställa sig bakom tekniska förvaltningens föreslagna driftåtgärder samt

att översända beslutet till förslagsställaren.
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Skickas till
Kommunstyrelsen
Förslagsställaren


